

电动卡丁船 ELECTRIC KART BOAT



用户手册 user's manual

品牌故事

我们希望让冲浪这项运动走进所有人的生活 我们相信,冲浪不仅是一项运动 更是一种生活态度 一种追求自由、自我和挑战极限的精神 我们将通过不断创新和优化产品 为更多人带去冲浪的乐趣和精神体验

BRAND STORY

We hope to bring surfing into everyone's lives

We believe that surfing is not just a sport

It's more of an attitude towards life

A spirit of pursuing freedom, self, and challenging limits

We will continuously innovate and optimize our products

Bringing the fun and spiritual experience of surfing to more people



产品清单

拆开包装

收到RUSH WAVE电动卡丁船时,

请检查包装箱中是否有由于运输原因损坏的部件。

小心地拆开包装,彻底检查冲浪板部件是否有任何损坏或短缺。

如有任何短缺或损坏请告知我们

材料清单(标配件)



02

PRODUCT INVENTORYA

Unpacking

When receiving the RUSH WAVE electric kart,

Please check if there are any damaged parts in the packaging box due to transportation reasons.

Carefully open the packaging and thoroughly inspect the surfboard components for any damage or shortage.

If there is any shortage or damage, please let us know

Material List (Standard Accessories)





安全警告

使用本产品前,请您仔细阅读本安全概要。使用本产品视为您已经阅读并接

受与本产品相关的全部条款。本产品不适合儿童使用,未满18周岁的未成年人需要在成年人监护指导下使用。安全概要仅包含部分的操作安全知识,请务必仔细阅读免责声明 和安全操作指引的全部内容。通过阅读整个用户手册,熟悉产品的功能之后再进行操作。如果没有正确操作本产品可能会对自身或他人造成严重伤害,或者导致产品损坏和财产 损失。本产品需要经过一段时间熟悉后才能安全使用,并且需要具备一些基本常识后才 能进行操作。切勿使用非原厂提供或建议的部件,必须严格遵守指引安装和使用产品。

在进行组装、设置和使用之前务必仔细阅读用户手册中的所有说明和警告。

使用前请仔细阅读本使用手册及相关警示,本产品为水上运动器材,使用本产品存在可能导致严重伤害甚至死亡的潜在风险,使用本产品的用户须理解并接受使用本产品的固有风险,任何超出对本产品设计限制的滥用都可能导致产品损坏或人身伤害,作为产品开发的持续不懈努力,我们保留在不提前通知的情况下更改本产品的组件、规格或其他方面的权利。

- ●下水前,确认接头内无水、沙石和杂物。
- ●确保熟悉卡丁船的操作方式。
- ●使用后,用干净的淡水彻底冲洗电池组。
- ●请勿将电池改装成其他用途。
- ●严禁使用鼓包、漏液、包装破损的电池。
- ●禁止以任何方式插接或用尖利物体刺破电池。
- ●电池内液体有强腐蚀性,如泄露,请远离。若接触皮肤或眼睛,立即用大量清水冲洗并就医。
- ●请将电池存放在儿童接触不到的地方。若儿童不小心吞咽零部件,请立即就医。
- ●电池若坠落或受外力撞击,不得再次使用。
- ●若电池起火,请按以下顺序使用灭火器材:水或水雾、沙、灭火毯、干粉、二氧化碳灭火器。
- ●使用结束后,电池处于高温状态,建议待电池降至室温后再进行充电,否则可能出现禁止充电的情况。电池的可充电环境温度为5°C至40°C,理想的充电环境温度(22°C至28°C)可大幅延长电池的使用寿命。
- ●禁止将电池放在靠近热源的地方,比如阳光直射或热天的车内、火源或加热炉。
- ●切勿将电池彻底放完电后长时间存储,以避免电池进入过放状态,造成电芯损坏,将 无法恢复使用。

SECURITY WARNING

Before using this product, please carefully read this safety summary. Using this product is considered as having read and received it

Subject to all terms and conditions related to this product. This product is not suitable for children's use. Minors under the age of 18 need to use it under adult supervision and guidance. The safety summary only includes partial operational safety knowledge. Please carefully read the entire content of the disclaimer and safety operation guidelines. After reading the entire user manual and becoming familiar with the product's functions, proceed with the operation. If this product is not operated correctly, it may cause serious harm to oneself or others, or result in product damage and property damage. This product needs to be familiarized with for a period of time before safe use, and basic knowledge is required before operation. Do not use components that are not provided or recommended by the original factory, and strictly follow the instructions for installing and using the product.

Before use, please carefully read this user manual and related warnings. This product is a water sports equipment, and there is a potential risk of serious injury or even death when using this product. Users of this product must understand and accept the inherent risks of using this product. Any abuse beyond the design limitations of this product may result in product damage or personal injury. As a continuous and unremitting effort in product development, We reserve the right to change the components, specifications, or other aspects of this product without prior notice.

- Before connecting the power module, ensure that there is no water, sand, or debris inside the joint.
- Ensure familiarity with the operation of the go kart.
- After use, rinse the battery pack thoroughly with clean fresh water.
- Do not modify the battery for other purposes.
- ●It is strictly prohibited to use batteries with bulges, leaks, or damaged packaging.
- Do not insert or puncture the battery with sharp objects in any way.
- ●The liquid inside the battery is highly corrosive. If it leaks, please stay away. If in contact with skin or eyes, immediately rinse with plenty of water and seek medical attention.
- Please store the battery out of reach of children. If children accidentally swallow parts, please seek medical attention immediately.
- ●If the battery falls or is hit by external forces, it must not be used again.
- If the battery catches fire, use fire extinguishing equipment in the following order: water or mist, sand, fire blanket, dry powder, carbon dioxide Fire extinguisher.
- ●After use, the battery is in a high temperature state. It is recommended to wait for the battery to cool to room temperature before charging, otherwise charging may be prohibited. The rechargeable environment temperature of the battery is between 5 °C and 40 °C, and the ideal charging environment temperature (22 °C to 28 °C) can significantly extend the battery's service life.
- It is prohibited to place the battery near a heat source, such as in a car with direct sunlight or hot weather, a fire source, or a heating furnace.
- ●Do not store the battery for a long time after it has been completely discharged, in order to avoid the battery entering an over discharged state, which may cause damage to the battery cells and prevent them from being restored to use.



如何使用

使用前准备事项:

使用前玩家应准备好救生衣、安全眼镜和安全头盔以及船体的相关配件。然后遵循如下步骤使用。

- 1.安装好电池组件并确保锁紧可靠。
- 2.检查确保安全磁铁没有联接电池组件。
- 3.检查螺旋桨是否有异物。
- 4.确保下水深度80CM以上。

警告: 桨叶非常锋利, 在搬动过程中千万不要将手伸入到流道中, 否则可能会造成严重伤害。 检查螺旋桨过程中一定要拔掉总电源开关。

- 5.检查周边环境以确保使用场所对自已与他人都足够安全。
- 6.穿戴好救生衣、安全头盔、安全眼镜等,将卡丁船搬运到使用水面。
- 7.连接总电源开关接通电池。

使用操作指南:



电源开关



电量显示



快慢档



到退档

HOW TO USE IT

Preparation before use:

Before use, players should prepare life jackets, safety glasses, safety helmets, and relevant accessories for the hull. Then follow the following steps to use.

- 1. Install the battery assembly and ensure reliable locking.
- 2. Check to ensure that the safety magnet is not connected to the battery component.
- 3. Check if there are any foreign objects on the propeller.
- 4. Ensure that the drainage depth is above 80CM.

Warning: The blades are very sharp. Do not put your hands into the flow channel during handling, otherwise it may cause serious injury.

Be sure to unplug the main power switch during the inspection of the propeller.

- 5. Check the surrounding environment to ensure that the place of use is sufficiently safe for oneself and others.
- 6. Wear life jackets, safety helmets, safety glasses, etc., and transport the go kart to the water surface for use.
- 7. Connect the main power switch and turn on the battery.

Instructions for use:



power switch



power display



fast and slow gears



to downshift



电源(电池)安装

安装电池

- ·总电源开关朝船头
- ·把手垂直于船体放下
- ·扣上电池锁扣

拿出电池

- ·从电池盒上移走安全磁铁,断开电源
- ·打开电池锁扣
- ·用两手抓住手柄然后提起电池组移走
- ·提示:若提起时有卡滞现象,可以轻轻晃动帮助更顺畅的提起

警告:在提起电池时干万不要将手或其它物件置于电池盒下方,否则可能造成严重伤害或损坏电池盒。





Power supply (battery) installation Installing the battery

- · The main power switch is facing the bow of the ship
- · Lower the handle perpendicular to the hull
- · Buckle the battery lock

Take out the battery

- · Remove the safety magnet from the battery box and disconnect the power supply
- · Open the battery latch
- · Grasp the handle with both hands and lift the battery pack away
- \cdot Tip: If there is a jamming phenomenon when lifting, you can gently shake it to help lift more smoothly

Warning: Do not place your hands or other objects under the battery box when lifting the battery, as this may cause serious injury or damage to the battery box.

Attention:

Before inserting the battery, please ensure that there is no water residue inside the electrode interface







充电与存放

充电时注意事项:

- 1.必须使用官方提供的专用充电器进行充电。
- 2. 充电时请将充电器和电池摆放到稳定、干燥、无易燃易爆物品的地方。
- 3.禁止给损坏的电池充电。
- 4.请勿在无人看管条件下充电。
- 5.充电环境温度范围为5~40摄氏度。
- 6.禁止在使用结束后立即对电池充电。使用结束后,电池处于高温状态,建议冷却至室温后继续充电。
- 7.禁止长时间对电池充电,充电完毕后请断开充电器与电池之间的连接。
- 8. 充电时先插入电池, 再插入电源。
- 9. 充电器提示灯:红灯为电源,蓝灯为充电,绿灯为充满,充满后请及时拔掉电源。

注意:

- 1.超过一个月不使用电池,应每间隔一个月对电池进行1次充电操作,将电池充满,以免电池出现亏电现象,若长时间存放未及时充电而导致电池损坏的情况,不在质保范围内。
- 2.电池充电及存放请根据当地法律选择适当位置进行,电池未放在指定区域充电产生的事故由使用者负全部责住,本公司不承担任何责任。

CHARGING AND STORAGE

Precautions during charging:

- 1. It is necessary to use the official dedicated charger for charging.
- 2. When charging, please place the charger and battery in a stable, dry, and free of flammable and explosive materials.
- 3. It is prohibited to charge damaged batteries.
- 4. Do not charge under unattended conditions.
- 5. The charging environment temperature range is 5-40 degrees Celsius.
- 6. It is prohibited to charge the battery immediately after use. After use, the battery is in a high temperature state. It is recommended to cool to room temperature before continuing to charge.
- 7. It is prohibited to charge the battery for a long time. After charging, please disconnect the charger from the battery.
- 8. When charging, insert the battery first and then the power supply
- 9. Charger prompt light: The red light indicates power, the blue light indicates charging, and the green light indicates full charge. Please unplug the power promptly after it is fully charged

Attention:

- 1. If the battery is not used for more than one month, it should be charged once every month to fully charge the battery to avoid overcharging
- The battery is not covered by the warranty if there is a loss of power in the pool and the battery is damaged due to prolonged storage without timely charging.
- 2. For battery charging and storage, please choose an appropriate location according to local laws. If the battery is not placed in a designated area for charging, it may cause problems Therefore, the user is fully responsible and our company does not assume any responsibility.



保养维护

保养与维护

- ·每次使用完后请仔细清洁,外表面可用湿布擦拭,海水每次游玩必须清洗(见海水保养视频)。
- ·如果需换电池继续使用,请清洁清除电池仓内和电极连接器内的脏物或残留的水。
- ·当产品不使用时,请移走总电源开关及安全钥匙,以断开电池电源。
- · 当产品不使用时, 检查流道及过滤网, 如有脏污或异物请用工具清洁。
- ·当产品连续运行了300至400小时或连续使用5个月后,需清洁电机密封系统或更换密封系统部件。
- · 当长时间不使用本产品时,应当擦干本产品并定期给电池充电。

质保

动力系统保修12个月。 电池保修12个月。

用于经营,租赁,培训,救援等有公共属性的客户质保政策如下: 动力系统保修6个月。 电池保修6个月。

注意:如客户购买前未说明将产品用于经营,租赁,培训,救援等公共用途,则质保取消。公司对用于租赁的产品有专门的维护保养教学要求。

MAINTENANCE

Maintenance and upkeep

- · After each use, please clean carefully. The outer surface can be wiped with a damp cloth. The seafood must be cleaned every time you play (refer to the seafood maintenance video).
- · If you need to replace the battery and continue using it, please clean and remove any dirt or residue from the battery compartment and electrode connectors.
- \cdot When the product is not in use, please remove the main power switch and safety key to disconnect the battery power.
- · When the product is not in use, check the flow channel and filter. If there is dirt or foreign matter, please use tools to clean.
- · When the product has been continuously used for 300 to 400 hours or for 5 consecutive hours, it

Warranty

The power system warranty is 12 months.

The battery warranty is 12 months.

The quality assurance policy for customers with public attributes such as operation, leasing, training, rescue, etc. is as follows:

The warranty for the power system is 6 months.

Battery warranty for 6 months.

Attention: If the customer does not indicate before purchase that the product will be used for public purposes such as business, leasing, training, rescue, etc., the warranty will be cancelled. The company has specific maintenance and education requirements for leased products.



保险及证书

- 1.本产品通过CE、FCC、MSDS认证。
- 2.本产品拥有实用新型专利及外观专利。

免责条款

为维护使用者的人身安全以及本公司的权益及声些,基于产品本身的特性制定免责条款如下:

- 1.使用期间在未经许可的店内进行修理或组装的产品导致的产品受损以及一切人身伤害由使用者负全部责任,本公司不承报任何责任。
- 2.没有穿戴过关的保护装备(如头盔。救生衣。安全袜等)从而导效的产品受损以及一切人身伤害由使用者负全部责任,本公司不承担任何责任。
- 3.没有严格按照说明书的安全进骤进行过规操作从而导致的产品受损以及一切人身伤害由使用者负全部责任,本公司不承担任何责任。
- 4.由于仇恨、报复以及酒后操作从而导致的产品受损以及一切人身伤害由使用者负全部责任, 本公司不承担任何责任。
- 5.由于使用者自身的身体健康原因从而导致的一切人身伤害由使用者负全部责住,本公司不承担任何责任。
- 6.使用本公司电动卡丁船时,必须穿戴好救生衣。因未穿戴好救生衣所产生的严重事故,本公司不承担任何责任。
- 7.电池充电请根据当地法律选择适当位置进行,电池未放在指定区域充电产生的事故由使用者负全部责住,本公司不承担任何责任。

14

INSURANCE AND CERTIFICATES

- 1. This product has passed CE, FCC, and MSDS certification.
- 2. This product has utility model patents and appearance patents.

DISCLAIMER

To maintain the personal safety of users and the rights and interests of our company, based on the characteristics of the product itself, the following exemption clauses are formulated:

- 1. The user shall be fully responsible for any damage or personal injury caused by the repair or assembly of products in unauthorized stores during the use period, and the company shall not assume any responsibility.
- 2. Failure to wear appropriate protective equipment (such as helmets, rescue equipment, safety socks, etc.) will result in product damage and all personal injuries, for which the user is fully responsible. Our company does not assume any responsibility.
- 3. The user is fully responsible for any product damage or personal injury caused by failure to strictly follow the safety procedures in the manual, and our company does not assume any responsibility.
- 4. The user shall be fully responsible for any product damage or personal injury caused by hatred, retaliation, and drunk operations, and our company shall not be held responsible.
- 5. Any personal injury caused by the user's own health reasons shall be the sole responsibility of the user, and our company shall not assume any responsibility.
- 6. When using our company's electric go kart, it is necessary to wear a life jacket. Our company does not assume any responsibility for serious accidents caused by not wearing life jackets properly.
- 7. Please choose an appropriate location for battery charging according to local laws. Any accidents caused by the battery not being placed in the designated area for charging shall be the sole responsibility of the user, and our company shall not be held responsible.